

William R. Hite, Jr., Ed.D.
Superintendent

ថ្ងៃទី ៨ ខែ មីនា ឆ្នាំ ២០២២

ជូនចំពោះ ក្រុមគ្រួសារទាំងអស់របស់ ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្ស៊ី៖

ក្រសួងសាធារណៈសុខាភិបាលនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្ស៊ី (PDPH) បានបញ្ជាក់ថា ចាប់ពីថ្ងៃ ពុធ ទី ៩ ខែ មីនា ការពាក់ម៉ាស់នឹងជា**ជម្រើស** សម្រាប់សិស្សានុសិស្ស និងបុគ្គលិកទាំងអស់របស់ក្រសួង លើកលែងតែ កម្មវិធីមុន ថ្នាក់មត្តេយ្យ (PreK Head Start) របស់យើង។ ការពាក់ម៉ាស់នឹងនៅតែតម្រូវសម្រាប់ សិស្ស និង បុគ្គលិក PreK Head Start ទាំងអស់ តាមតម្រូវការរបស់ ក្រសួងសុខាភិបាល និងមនុស្សធម៌ ប្រចាំសហរដ្ឋ (U.S. Department of Health and Human Services)។

អ្វីៗដែលសំខាន់ជាងគេរបស់យើងគឺ នៅតែជាការរក្សាសុវត្ថិភាពសិស្សរបស់យើងនៅសាលា ដែលរៀនពេញម៉ោង និងនៅក្នុងថ្នាក់ផ្ទាល់ ដែលយើងដឹងថាពួកគេរៀនបានល្អបំផុត ហើយយើងទទួលស្គាល់ថា នេះរួមទាំងការទទួលខុសត្រូវក្នុងការផ្លាស់ប្តូរសហគមន៍ក្រសួងអប់រំរបស់យើងឱ្យទៅកាន់ភាពធម្មតាវិញ នៅពេលដែលស្ថានភាព ខ្លីដ-១៩ អនុញ្ញាត។ យើងដឹងថាការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគគឺជាការការពារដ៏ល្អបំផុតប្រឆាំងនឹងការរាលដាលនៃមេរោគខ្លីណា។ ឥឡូវនេះ បុគ្គលិករបស់ក្រសួងអប់រំ ចំនួន ៨៦% បានចាក់ថ្នាំបង្ការរោគគ្រប់ចំនួន ហើយក្រសួងសាធារណៈសុខាភិបាលនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្ស៊ី រាយការណ៍ថា អ្នករស់នៅក្នុងទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្ស៊ី ជាង ៧៥% ដែលមានអាយុ ១២ ឆ្នាំ ឡើងទៅ ក៏បានចាក់ថ្នាំបង្ការរោគដែរ។ ហើយក្នុងរយៈពេលប៉ុន្មានសប្តាហ៍កន្លងមកនេះ ចំនួនអ្នកដែលមាន ខ្លីដ-១៩ នៅទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្ស៊ី នៅតែមានកម្រិតទាបដដែល។

នេះគឺជាអ្វីៗដែលលោកអ្នកត្រូវដឹង និងជាអ្វីៗដែលយើងចង់បានពីគ្នាទៅវិញទៅមក ក្នុងនាមជាសហគមន៍ដែលយកចិត្តទុកដាក់ថែទាំ និងរួមបញ្ចូល៖

- **ជម្រើសក្នុងការពាក់ម៉ាស់** - ចាប់ពីថ្ងៃទី ៩ ខែ មីនា សិស្ស និងបុគ្គលិក អាចជ្រើសរើសថាតើពួកគេចង់ពាក់ម៉ាស់នៅក្នុងសាលា និងការិយាល័យ របស់យើងឬអត់។ អ្នកខ្លះនឹងបន្តពាក់ម៉ាស់ ខណៈពេលដែលអ្នកផ្សេងទៀតមិនពាក់។ សូមពិចារណាឱ្យបានហ្មត់ចត់អំពីស្ថានភាពផ្ទាល់ខ្លួន និងកាលៈទេសៈគ្រួសាររបស់លោកអ្នក ហើយធ្វើអ្វីដែលល្អបំផុតសម្រាប់លោកអ្នក ឬកូនរបស់លោកអ្នក – ហើយគោរពសិទ្ធិរបស់អ្នកដទៃក្នុងការធ្វើដូចគ្នា បើទោះបីជាជម្រើសរបស់ពួកគេខុសពីជម្រើសរបស់លោកអ្នកក៏ដោយ។
- **ការថែរក្សាសាលា និងការិយាល័យ ឱ្យមានសុខភាពល្អ** - នេះត្រូវការឱ្យយើងទាំងអស់គ្នាបន្តធ្វើអ្វីៗដែលត្រូវធ្វើរៀងៗខ្លួន។ ស្លាកប្រាប់ពី ទីកន្លែងសម្អាតដៃជាមួយគ្រឿងសម្លាប់មេរោគ និងអនាម័យផ្ទាល់ខ្លួន នឹងនៅតែមាននៅក្នុងសាលាទាំងអស់ នៅពេលដែលក្រុមសម្អាតអាគាររបស់យើងធ្វើឱ្យអាគារជ្រះស្អាត និងមានសុខភាពល្អ។ ហើយជាកិច្ចសំខាន់ដែលក្រុមគ្រួសារបន្តធ្វើតាមវិធានការសុខភាព និងសុវត្ថិភាពផ្សេង

ទៀតទាំងអស់ ដូចជា៖ ឱ្យកូនលោកអ្នកនៅផ្ទះ ប្រសិនបើពួកគេឈឺ។ ឱ្យពួកគេធ្វើតេស្ត ប្រសិនបើពួកគេ បង្ហាញរោគសញ្ញាដូច ខ្លីដី។ ដាក់ពួកគេឱ្យនៅដាច់ពីគេ ប្រសិនបើពួកគេបានធ្វើតេស្តវិជ្ជមានចំពោះមេ រោគខ្លីណា។ ហើយរាយការណ៍ពីលទ្ធផលតេស្តវិជ្ជមាន ខ្លីដី-១៩ ទៅកាន់គិលានុបដ្ឋាយិកាសាលារបស់ លោកអ្នកជាបន្ទាន់ ឬផ្ញើអ៊ីមែលទៅពួកគេ coronavirusreport@philasd.org។ សិស្សដែលមានរោគ សញ្ញានឹងបន្តធ្វើតេស្តនៅសាលា ហើយការធ្វើតេស្តឥតគិតថ្លៃសម្រាប់សិស្ស ឪពុកម្តាយ និងអាណាព្យា បាល គឺមាននៅ [ទីតាំងធ្វើតេស្តចល័ត \(mobile testing sites\)](#) ណាមួយរបស់ក្រសួង។ ហើយសូមចាំថា ឥឡូវនេះ លោកអ្នកអាចចុះឈ្មោះដើម្បីទទួលបានប្រដាប់ធ្វើតេស្ត ខ្លីដី-១៩ នៅផ្ទះដោយឥតគិតថ្លៃចំនួនបួន បន្ថែមទៀតនៅ គេហទំព័រ [Covidtests.gov](https://www.covidtests.gov)។ លោកអ្នកក៏អាចស្វែងរកកន្លែងចាក់ថ្នាំបង្ការរោគដែលនៅ ជិតលោកអ្នកនៅ [ត្រង់នេះ](#) ឬនៅគេហទំព័រ www.vaccines.gov ប្រសិនបើលោកអ្នកទើបតែសម្រេចចិត្ត ចង់ចាក់ថ្នាំបង្ការរោគ។

- **ការត្រឡប់ទៅពាក់ម៉ាស់បណ្តោះអាសន្នវិញបន្ទាប់ពី ពេលឈប់សម្រាកនៅនិទាយរដូវ (Spring Break) -** ពេលឈប់សម្រាកនៅនិទាយរដូវគឺនៅសប្តាហ៍នៃថ្ងៃទី ១១ ខែ មេសា។ ដើម្បីជាការប្រុងប្រយ័ត្នបន្ថែម ដើម្បីជួយកាត់បន្ថយហានិភ័យនៃការកើនឡើងនៃកូវីដ បន្ទាប់ពីសាលាត្រូវបានបិទមួយសប្តាហ៍ សិស្ស និង បុគ្គលិកទាំងអស់នឹងត្រូវតម្រូវឱ្យពាក់ម៉ាស់នៅថ្ងៃទី ១៨ ដល់ ទី ២២ ខែ មេសា សប្តាហ៍បន្ទាប់ពីយើងត្រឡប់មកពី **Spring Break** វិញ។

យើងដឹងថា បុគ្គលិក និងក្រុមគ្រួសារ មានសំណួរបន្ថែមអំពីការផ្លាស់ប្តូរទៅកាន់ជម្រើសពាក់ម៉ាស់នេះនឹងប៉ះពាល់ ដល់សុខភាពសាលា និងពិធីការសុវត្ថិភាពផ្សេងៗទៀត។ ក្រសួងសាធារណៈសុខាភិបាលនៃទីក្រុងហ្សឺណាដែល ហ្សឺណា បានផ្តល់ដំណឹងថាពួកគេនឹងផ្តល់ការណែនាំ និងអនុសាសន៍បន្ថែមសម្រាប់ក្រសួងអប់រំ នៅចុងសប្តាហ៍នេះ។ ក្នុងពេលជាមួយគ្នានេះ ប្រសិនបើលោកអ្នកមានអារម្មណ៍អន្ទះអន្ទែង ឬមិនប្រាកដប្រជា ហើយត្រូវការការគាំទ្រ បន្ថែម មានសេវាផ្តល់ឱវាទដោយឥតគិតថ្លៃតាមទូរស័ព្ទលេខ 1-833-PHL-HOPE (1-833-745-4673) និងតាម ការសរសេរតាមរយៈទូរស័ព្ទដៃ (text) តាមលេខដូចគ្នា។

សូមអរគុណ សូមថែរក្សាខ្លួន និងរក្សាសុវត្ថិភាព។

សូមថ្លែងអំណរគុណ



William R. Hite Jr., Ed.D.

អគ្គនាយកក្រសួងអប់រំ
ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណាដែលហ្សឺណា